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Tisztelt Polgármester Úr, Jegyző Asszony, Aljegyző Úr és Képviselőtársak! 
 
 
Mint az mindannyiunk előtt ismert, a tavaszi kormányzati döntések következtében az M100-
as gyorsforgalmi út kivitelezésének megkezdését bizonytalan időre elhalasztották. Ez a döntés 
településünk számára azt jelenti, hogy akár több évtizedig is el kell viselnünk a főútjainkat 
terhelő átmenő forgalmat. 
 
Lehetőségeink korlátozottak, azonban azt gondolom néhány kisebb beruházással, a forgalom 
lassításával a közlekedést legalább biztonságosabbá tehetjük. Jó megoldás lenne a rendőrség 
által bonyolított sebességmérés is, de a rendőrkapitányság számára rendelkezésre álló mobil 
sebességmérő berendezés maximum havi 1-2 kitelepülésre elegendő. 
 
Ezért javaslom megtárgyalásra az előterjesztés mellékleteiben részletezett figyelemfelhívó, 
illetve sebességmérő és figyelemfelhívó táblák valamelyikének kihelyezését. 
 
Finanszírozóként javaslom elsősorban a közútkezelőt, mint útfelügyeleti állami szervet, de az 
állami támogatás meghiúsulása esetén önkormányzatunkat. 
 
 
Tinnye 2022.11.23 
 
 
Szopkó Csaba 
önkormányzati képviselő  


